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Paragraf 9 Dnr KS/2023:235 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 
 
Kommunala pensionärsrådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  
 

Sammanfattning 
 
Föregående protokoll från den 9 mars 2023 gås igenom.  
 

Beslutsunderlag 
 
Kommunala pensionärsrådets protokoll den 9 mars 2023 
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Paragraf 10  
 

Information brukarundersökningen 2022 
 

Beslut 
 
Kommunala pensionärsrådet tar del av informationen.  
 

Sammanfattning 
 
Eva Nilsson, verksamhetschef för Vård och omsorg, ger Kommunala pensionärsrådet information om 
brukarundersökningen för år 2022 samt bemanningen inför sommaren. 
 
Frågor under informationen om brukarundersökningen: 
 

• Pia Embretsen (SKPF) frågar om det går att skilja på svaren på landsbygden och i stan. Eva 
Nilsson svarar att varje enhet får ett resultat som enheten sedan arbetar med på olika sätt 
beroende på vilket resultat de fått.  
 

• Jenny Boquist (S) frågar om brukarna har möjlighet att få hjälp att svara på enkäten. Eva 
Nilsson förklarar att personal inte får hjälpa till med enkäten utan att det i så fall är anhöriga 
som får göra det.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) tar upp de ökade matkostnaderna och frågar om det blivit någon 
skillnad på kvaliteten på maten på grund av de ökade kostnaderna. Eva Nilsson förklarar att 
kommunen arbetar för att det ska vara en bra kvalitet på maten. Matkostnaderna har inte 
minskat.  

 

• Pia Embretsen (SKPF) frågar om äldre idag mår sämre på grund av pandemin. Eva Nilsson 
förklarar att de signaler hon har fått så mår de äldre inte sämre idag på grund av pandemin. 
Eva nämner också att det på alla boenden finns en ansvarig för aktivering.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) tar upp IVO:s granskning av särskilda boenden för äldre där IVO begär 
åtgärder från Arvika kommun. Eva Nilsson förklarar att ärendet ska behandlas i 
Kommunstyrelsen den 12 juni. Senast den 26 juni ska förbättringsåtgärderna redovisas till 
IVO.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) lyfter att äldreomsorgslyftet snart avslutas. Hur ser verksamheten på 
detta? Eva Nilsson förklarar att ett antal personal är kvar på utbildningen. Vi vill att det 
fortsatt ska bli en satsning på äldreomsorgslyftet.  

 

• Kristina Bengtsson Nilsson (M) lyfter att i resultatet för hemtjänsten så finns det inte något 
resultat med avseende vad brukarna tycker om maten. Eva Nilsson förklarar att det inte är 
kommunen som levererar maten till brukarna inom hemtjänsten.  
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• Kristina Bengtsson Nilsson (M) lyfter mindre hemtjänstgrupper, hur ser man på det i dag? Eva 
Nilsson förklarar att det ska vara högst 30 medarbetare i varje enhet och vi är snart där. I och 
med arbetet med fast omsorgskontakt tänker vi att det ska vara mindre grupper i gruppen.  

 
Frågor under informationen om bemanningen inför sommaren: 
 

• Pia Embretsen (SKPF) frågar hur många elever verksamheten fångar upp från Vård- och 
omsorgsprogrammet. Eva Nilsson svarar att det tyvärr inte finns någon årskurs 3 som slutar 
sin utbildning i år. Däremot finns det en del som går i årskurs 2 och dem försöker vi använda. 
Vård och omsorg erbjuder också feriepraktik till de som går i årskurs 8 (40 arbetstimmar).  

 

• Gerd-Else Bergdahl (RPG) frågar hur många vårdplatser sjukhuset har under sommaren. Eva 
Nilsson förklarar att de har 28 vårdplatser.  

 

Beslutsunderlag 
 
Muntlig föredragning av Eva Nilsson den 1 juni 2023  
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Paragraf 11  
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 
 
Kommunala pensionärsrådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna.  
 

Sammanfattning 
 
Återkoppling på frågor från tidigare möten: 
 

• På mötet den 9 mars 2023 nämnde Ulrika Karlsson (PRO) att det krävs en hög kompetens för 
personal i bemötandet av personer med demenssjukdom och frågade vilka utbildningar och 
fortbildningar personalen genomgått. Mona Smedman (C) svarar på dagens sammanträde att 
personalen genomgått demens ABC och det finns även demensombud i verksamheterna. I 
höst planeras det för fler kurser.  

 

• På mötet den 9 mars ställde Ulrika Karlsson (PRO) frågan hur boendeplanering för blandade 
befolkningsgrupper ser ut i kommunen. Mona Smedman (C) svarar på dagens möte att om 
man är i behov av en plats så ska man få det.  

 

• På mötet den 9 mars frågade Ulrika Karlsson (PRO) om par får bo ihop på äldreboenden och 
om även samkönade par får det. Mona Smedman (C) svarar att par oavsett läggning får bo 
tillsammans.  

 

• På mötet den 9 mars tog Ann-Cathrine Rülcker (SPF) upp parkeringen vid Korpralen. Ofta är 
parkeringarna upptagna av personal från Vård och omsorg. Mona Smedman (S) svarar att 
personalen har blivit informerade igen om att de inte får parkera där. Birgitta Frödin (SPF) 
tror inte att det räcker med att de blir informerade om att de inte får parkera där. Jenny 
Boquist (S) föreslår att frågan ska tas vidare med Peter Adolfsson, mark- och gatuingenjör 
och att han bjuds in till rådet.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) föreslår även att när Peter Adolfsson besöker rådet att frågan om 
långtidsparkering ska tas upp. Det finns långtidsparkeringar i Arvika men de är placerade för 
långt bort.  

 

• På sammanträdet den 1 december 2022 ställdes frågan om hur arbetet med en fast 
omsorgskontakt ser ut. Jonas Ås (S) svarade då att man arbetade med detta. Mona Smedman 
(C) ger på dagens sammanträde mer information om fast omsorgskontakt. Det kommer att 
tas fram riktlinjer som ska upp för ställningstagande i politiken.   
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Paragraf 12  
 

Pensionärsorganisationerna har ordet 
 

Beslut 
 
Kommunala pensionärsrådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  
 

Sammanfattning 
 
Pensionärsorganisationerna har ordet: 
 

• Pia Embretsen (SKPF) frågar hur vårbudgeten påverkar äldre i Arvika kommun. Jenny Boquist 
(S) svarar att det vi kan säga nu är att det är ett ansträngt läge. Beslut om strategisk plan 
2024-2026 samt budget för 2024 tas i juni. I samband med frågan diskuteras även statsbidrag 
och bemanning inom vården i framtiden. 

 

• Ulrika Karlsson (PRO) frågar om det finns en plan för evakuering av äldre i kommunen. Mona 
Smedman (C) svarar att det finns en plan för det, även för elförsörjning osv.  

 

• Lennart Salomonsson (PRO) lyfter att det inte finns så många större samlingslokaler i 
kommunen som exempelvis pensionärsorganisationer kan nyttja. Jenny Boquist (S) förklarar 
att det ekonomiska läget är ansträngt och att kärnverksamheter måste prioriteras. Däremot 
kan befintliga lokaler ses över. Jenny Boquist (S) tar med sig frågan.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) lyfter en händelse på Nybacken där en brukares TV inte fungerade på 
över en månad. TV:n är väldigt viktig för de äldre och påtalar vikten av att det inte händer 
igen.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) lyfter en situation där ett äldre par ringde för att få hjälp med att få 
covid-19 vaccin i hemmet då de inte kunde ta sig till vårdcentralen. När personalen dök upp 
var det bara mannen som fick vaccin, inte damen. Mannen hade sen tidigare hemsjukvård. 
Mona Smedman (C) förklarar att det är en läkare som ska ordinera vaccin. Henrik Samuelsson 
(M) nämner att en sådan här problematik kan tas upp i god och nära vård, så att ingen ska 
falla mellan stolarna.  

 

• Ulrika Karlsson (PRO) informerar att en interimsstyrelse bildats i syfte att driva ett 
utvecklingsarbete för att ett trygghetsboende för seniorer ska byggas i Arvika. Mona 
Smedman (C) och Jenny Boquist (S) bjuds in till nästa möte då styrelsen ska ha ett möte med 
Riksbyggen. Henrik Samuelsson (M) ger information om motionen om konkurrensutsättning 
av byggande och drift av kommunens nya särskilda boende.   
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Paragraf 13  
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 
 
Kommunala pensionärsrådet tar del av informationen.  
 

Sammanfattning 
 
Information från Kommunstyrelsen: 
 

• Månadsrapporten 

• Boenderapporten 

• Motionen om bättre anpassning för rörelsehindrade i gatumiljön i centrum. Motionen bifölls 
i Kommunfullmäktige den 24 april 2023, § 69. I arbetet med ett verkställande av motionen så 
vore det bra om rådet fick vara med och ge synpunkter. Jenny Boquist (S) tar med sig 
önskemålet.  

 
Jenny Boquist (S) frågar pensionärsorganisationerna om det har något önskemål om vad som ska tas 
upp under ”Information från Kommunstyrelsen”. Birgitta Frödin (SPF) svarar att de får ta med sig 
frågan och återkomma med förslag.  
 

Beslutsunderlag 
 
Månadsrapport – ekonomisk och verksamhetsmässig uppföljning efter april med prognos för helåret 
2023 
 
 

 


